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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu Bydgoskiego 

w dniu 16 października 2014r. 
w sali 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący pan Romuald Góralczyk, który 

powitał Radnych i pracowników Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

zgromadzonych na posiedzeniu Komisji. 

 Stwierdzono quorum (punkt 1 porządku obrad) i Komisja przystąpiła do obrad 

(lista obecności – załącznik Nr 1 do protokołu). 

Następnie został przedstawiony porządek obrad (punkt 2 porządku obrad), który 

jednogłośnie został zatwierdzony przez członków Komisji.  

Jednogłośnie przyjęto również protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji 

(punkt 3 porządku obrad). 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 4 tematyki obrad Komisji realizacji 

wydatków na prace remontowe w jednostkach pomocy społecznej i jednostkach 

oświatowych za I półrocze 2014r. Wyjaśnień udzielały: dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej w Koronowie pani Izabela Ciesielska, dyrektor Domu Pomocy Społecznej 

w Koronowie pani Magdalena Prokop oraz podinspektor w Wydziale Edukacji, 

Kultury i Sportu pani Renata Świerczyńska. 

Dyrektor DPS Koronowo pani Izabela Ciesielska powiedziała, że do 31 sierpnia 

2014r. wykonano ok. 60% budżetu. Większość budżetu domu przeznaczona jest na 

płace i  pochodne. W I półroczu 2014r. nie zrealizowano żadnych wydatków na prace 

remontowe. W II półroczu zostanie wykonany remont ogrodzenia.  

Przewodniczący Komisji pan Romuald Góralczyk zapytał, co jest teraz najbardziej 

potrzebne w DPS Koronowo? Pani dyrektor odpowiedziała, że po remoncie 

ogrodzenia, najpilniejszą potrzebą jest zakup nowej kuchni elektrycznej.   

Radny pan Leszek Kuziak zapytał, czy w placówce dostępna jest pomoc psychologa. 

Pani dyrektor odpowiedziała, że w DPS Koronowo zatrudniony jest psycholog.  

Pani dyrektor przypomniała, że DPS Koronowo przebywa obecnie 96 mieszkańców, a 

średni koszt utrzymania jednego mieszkańca wynosi 3.524zł. 
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Dyrektor DPS Bożenkowo pani Magdalena Prokop powiedziała, że do 31 sierpnia 

2014r. wykorzystano ok. 60% budżetu. Większość budżetu wykorzystuje się na płace  

i pochodne. W I półroczu nie było w placówce żadnych remontów. Dom przeznaczony 

jest dla 70 podopiecznych i jest po remoncie. Najpilniejszą pacą do wykonania jest 

odświeżenie 4 pokoi. W przyszłości planuje się zakup i położenie kostki brukowej. 

Wydatki na prace remontowe w jednostkach oświatowych w I półroczu 2014r. 

przedstawiła pani Renata Świerczyńska – podinspektor WEKiS Starostwa. 

Pani Renata Świerczyńska powiedziała, że remonty w placówkach oświatowych 

przeprowadzane są w czasie wakacji i w 2014 roku zostały przeprowadzone zgodnie  

z wcześniej przyjętym planem. W Zespole Szkół Agro-Ekonomicznych w Karolewie 

przeprowadzono remont instalacji elektrycznej i montaż instalacji zimnej wody  

w łazienkach przy Sali gimnastycznej. Wykorzystano na ten cel kwotę 2.918zł.  

W Zespole Szkół Zawodowych w Koronowie przeprowadzono m. in. remont instalacji 

CO, łazienek, sal lekcyjnych, płotu, renowację bramy, zakupiono drzwi, materiały do 

bieżących remontów itd. Łącznie poniesiono wydatki w kwocie 19.303zł, w tym  

z dochodów warsztatów – 7.543zł. 

Komisja przyjęła i pozytywnie oceniła złożone wyjaśnienia. Stwierdziła, że środki 

przyznane w budżecie na prace remontowe zostały prawidłowo wykorzystane. Nie 

wniosła uwag do realizacji wydatków na prace remontowe w jednostkach pomocy 

społecznej i oświatowych. 

 

Punkt 5 tematyki obrad Komisji tj.: Kontrola zatrudnienia i funduszu płac (plan  

i wykonanie) w placówkach pomocy społecznej za I półrocze 2014r. Wyjaśnień 

udzielały Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Koronowie pani Izabela Ciesielska  

i  Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Koronowie pani Magdalena Prokop.  

W DPS Koronowo zatrudnione są obecnie 64 osoby na 62,13 etatach, a DPS 

Bożenkowo zatrudnia 46 osób na 44,13 etatach.  

Komisja stwierdziła, że zatrudnienie w DPS zapewnia właściwy zakres usług, który 

zgodny jest ze standardami określonymi dla danego typu domu. Komisja nie 

stwierdziła nieprawidłowości w realizacji fundusz płac w jednostkach pomocy 

społecznej w I półroczu 2014r.  
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Punkt 6 tematyki obrad Komisji tj.: Analiza wezwania do usunięcia naruszenia 

prawa w uchwale nr 399/XXXVIII/14 Rady Powiatu Bydgoskiego z dnia 24 kwietnia 

2014r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Kotomierzu. 

Wyjaśnień udzielał radca prawny pan Czesław Czaykowski. Uchwała dot. wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości w Kotomierzu poprzez sprzedaż w drodze przetargu 

działki oznaczonej w ewidencji gruntów nr 341 o powierzchni 4,2395 ha stanowiącej 

własność Powiatu. Radca prawny powiedział, że zarzuty ujęte w złożonym wezwaniu 

są bezzasadne. Wnioskodawca, który wnosi o wydzielenie z w/w działki gruntu  

o powierzchni 300 m2 nigdy nie był jej dzierżawcą, najemcą ani właścicielem, nie 

może więc żądać żeby ten grunt otrzymać w pierwszeństwie. Nie ma również podstaw 

prawnych do dzielenia działki, a w/w grunt należy sprzedać w całości. 

Komisja pozytywnie oceniła złożone wyjaśnienia i stwierdziła, że w uchwale 

399/XXXVIII/14 nie doszło do naruszenia prawa. 

 

Wolne wnioski i zapytania – punkt 7 tematyki posiedzenia Komisji. 

Wolnych wniosków i zapytań nie było. 

 

Na tym zamknięto obrady Komisji. 

 
Protokołowała: Edyta  Przybyła 
 
 
 
Podpisy członków Komisji: 
 
1. Przewodniczący Komisji - Romuald Góralczyk  ...................................... 

2. Wiceprzewodnicząca   - Helena Składanowska ...................................... 

3. Członek    - Henryk Baumgart  ...................................... 

4. Członek    - Małgorzata Kaźmierczak ...................................... 

5. Członek     - Roman Kowalewski  ...................................... 

6. Członek    - Leszek Kuziak  ...................................... 

7. Członek    - Maria Płotkowska  ...................................... 

 
 
 
 


